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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Föreningskommitté den 
30 maj 2024. 
 
Det justerade protokollet redovisar vad som har avhandlats vid mötet. Beslut som 
fattats kan bli föremål för ändring av SKKs Centralstyrelse. 
 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter: 

Anneli Hultman (ordf.), Annelie Finnebäck, Lena Larsson, Henrik Pettersson och Jonas 
Öhrn. 

Adjungerade: 

Agneta Lönn och Meta Lönnberg (§ 71–82). 

Protokoll: 

Ida Lundqvist  

Anmält frånvaro: 

Torbjörn Håkansson och Katarina Swahn. 
 

§ 71 Sammanträdet öppnas 

Anneli Hultman hälsar de närvarande välkomna, med ett särskilt välkomnande 
till Meta Lönnberg som är ny adjungerad från Sveriges Hundungdom, till dagens 
sammanträde. 
 

§ 72 Val av justeringsperson 
Lena Larsson utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

  
§ 73 Fastställande av dagordning 

Kommittén beslutar att fastställa dagordningen utan ändringar.  
  
§ 74 Föregående protokoll 

Kommittén går igenom föregående protokoll och lägger det därefter med 
godkännande till handlingarna. 
 

§ 75 Bordlagda och återremitterade ärenden 
 Förelåg ärende gällande utesluten rasklubb. 
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 Jonas Öhrn anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
 

Ordföranden och sekreteraren rapporterar från möte med rasklubbens tidigare 
specialklubb. 
 
Kommittén diskuterar ärendets fortsatta handläggning och uttalar följande.  
 
En rasklubb kan antingen ingå som medlemsorganisation inom en specialklubb 
eller genom särskilt tecknat avtal vara ansluten till SKK. Det senare gäller där 
SKK inte delegerat rasansvaret till befintlig specialklubb. 
 
Kommittén bedömer att då rasansvaret tas till vara på ett tillfredställande sätt 
inom nuvarande specialklubb saknas anledning att frånta specialklubben 
rasansvaret och flytta det till rasklubben. Möjligheten att tvångsansluta en 
rasklubb till en specialklubb saknas. 
 
Kommittén beslutar därmed att inte avtalsansluta rasklubben. 

 
Jonas Öhrn återkommer till sammanträdet. 

 
§ 76 Ekonomisk rapport 

Förelåg ekonomisk rapport till och med april 2024 samt kommitténs reviderade 
prognos för period 1 2024.  

 
Kommittén går igenom prognosen och lägger därefter, med godkännande, 
rapporten till handlingarna. 

 
§ 77 Rapporter 

a) Ordförandes rapport 
Anneli Hultman rapporterar om att hon deltagit vid Centralstyrelsens 
återupptagna möte.  
 

b) Ledamöternas rapporter 
Jonas Öhrn 
Inget att rapportera vid dagens möte. 
 
Lena Larsson 
Rapporterar att hon fått många frågor från förtroendevalda. 
 
Annelie Finnebäck  
Inget att rapportera vid dagens möte. 
 
Henrik Pettersson 
Inget att rapportera vid dagens möte. 
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c) Sekreterarens rapport 
Ida Lundqvist rapporterar att hon hjälpt till med VoteIT inför Svenska 
Brukshundklubbens kongress. Hon rapporterar även att nyhetsbrevet från 
kommittén är på gång.  
 

d) Chefsjuristens rapport 
Agneta Lönn rapporterar att den nya organisationen är på plats, att en flytt har 
genomförts på kansliet och att några medarbetare fått nya arbetsuppgifter. 
Hon rapporterar även att hon kommer att ha en föreläsning om 
hundägarjuridik för en av Svenska Brukshundklubbens klubbar. 

 
e) Övriga rapporter 

Meta Lönnberg 
Rapporterar om personalförändringar inom Sveriges Hundungdom. Hon 
rapporterar även om planerade föreläsningar inom området föreningskunskap 
som anordnas av gruppen engagera ideella inom Utbildningskommittén.  

 
§ 78 Föreningskommitténs verkställande utskott och per capsulambeslut  

a) Förelåg VU:s beslut om dispens avseende tidpunkt för årsmöte. 
 

Svenska Grand Danoisklubben har tidigare beviljats dispens att avhålla årsmöte 
senast den 20 maj 2024, klubben har ännu inte avhållit årsmöte.  
 
FK/VU beslutar att förlänga medgiven dispens från stadgarnas § 7, mom. 1 på 
så sätt att klubben ska avhålla årsmöte 2024 senast den 31 juli 2024. 
 
Kommittén godkänner beslutet. 
 
Förelåg även skrivelse till Svenska Grand Danoisklubbens styrelse, revisorer och 
sammankallande i valberedningen gällande vikten av att följa sina åtaganden 
som specialklubb.  
 
Kommittén godkänner skrivelsen och uppdrar åt sekreteraren att skicka denna.  

 
§ 79 Stadgar samt kommitténs regelverk och publikationer 

a) Förelåg remissvar på avtalet om delegering av rasansvar. 
 
Kommittén går igenom de nya svar som inkommit efter påminnelse och 
konstaterar att flera klubbar fortfarande inte svarat. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka ytterligare en påminnelse med 
sista svarsdatum den 14 juni. 
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b) Förelåg fråga om tolkning av SKKs stadgar från verksamhetsklubb.  

 
Kommittén har mottagit frågor kring tolkningen av § 3, stycke 3, i SKKs stadgar, 
”Person som är anställd inom någon del av SKK-organisationen kan inte väljas 
som ledamot eller suppleant av styrelse, kommitté eller motsvarande för den 
del av organisationen anställningen avser”. 
 
Kommittén uttalar att ”för den del av organisationen anställningen avser” 
syftar på ett förtroendeuppdrag på samma nivå som anställningen, dvs. om du 
är anställd av en direkt medlemsorganisation inom SKK kan du inte väljas in i 
styrelsen för en direkt medlemsorganisation. Kommittén vill även förtydliga att 
samma nivå som SKKs kansli är Centralstyrelse eller SKKs kommittéer.  
 
Kommittén vill dock klargöra att för anställdas uppdrag inom organisationen 
kan det finnas andra begränsningar i form av interna personalpolicys och 
liknande. Det är alltid arbetsgivaren som prövar lämpligheten i att anställda har 
uppdrag inom organisationen. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att i övrigt besvara verksamhetsklubbens 
frågor. 

 
§ 80 SKKs Föreningskonsulenter 

Förelåg fråga om föreningskonsulenter.  
 
Kommittén beslutar att verksamheten med föreningskonsulenter ska 
återupptas då behovet bedöms vara stort. Kommittén kommer härnäst att se 
över både ramverket för verksamheten och vilka som ska ingå i gruppen 
föreningskonsulenter. 

  
Kommittén beslutar att bordlägga ärendet och att återuppta diskussionen om 
ramverk för verksamheten och rekrytering vid mötet i augusti.  

  
§ 81 Ärenden gällande länsklubb 

Jonas Öhrn rapporterar om sammanslagningen av de skånska länsklubbarna, 
planen är en gemensam länsklubb efter årsskiftet 2025.  

  
§ 82 Ärenden gällande specialklubb 

a) Förelåg ärende från Specialklubben för Shih Tzu som vill upphöra som 
specialklubb och istället ansluta sig som rasklubb under Svenska 
Dvärghundklubben.  
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att skicka en förfrågan om anslutning av 
klubben till Svenska Dvärghundklubben. 
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b) Förelåg rapport från specialklubbs fullmäktigemöte. Plan för möten med ras- 
och specialklubb finns sedan tidigare. 
 
Ordföranden rapporterar om närvaro vid specialklubbs fullmäktigemöte.  
 
Sekreteraren informerar om att det är inbokat ett möte med rasklubb inom 
specialklubben.  

 
c) Förelåg rapport från specialklubbs fullmäktige och till den ansluten rasklubbs 

årsmöte. 
 
Annelie Finnebäck rapporterar från sitt deltagande på rasklubbs årsmöte och 
vid specialklubbens fullmäktigemöte. Specialklubbens fullmäktigemöte 
ajournerades och kommer att återupptas den 10 juni 2024. 
 
Fråga om jäv har väckts med anledning av Annelie Finnebäcks deltagande vid 
det fortsatta fullmäktigemötet. Bakgrunden är att en föreslagen kandidat till 
styrelsen är verksam i samma länsklubbsstyrelse. 
 
Annelie Finnebäck anmäler jäv och deltar inte i diskussion eller beslut. 
 
Kommittén diskuterar frågan och förtydligar att Annelie Finnebäck, i sin roll 
som ledamot i Föreningskommittén, är utsedd som observatör vid fullmäktige-
mötet. Hon är inte medlem och saknar helt egna intressen i aktuell ras- eller 
specialklubb.  
 
Kommittén anser därmed att jäv inte föreligger.  
 
Paragrafen 82 c förklarades omedelbart justerad. 
 
Annelie Finnebäck återkommer till sammanträdet. 
 

d) Förelåg förfrågan om anordnande av föreläsning från specialklubb. 
 
Specialklubb har ställt fråga om möjlighet att kommittén anordnar en 
föreläsning om valberedningens arbete vid specialklubbens arbetshelg. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att vidarebefordra kontaktuppgifter till Lisa 
Holmberg på Studiefrämjandet. Lisa kan bistå med kontakter till kunniga 
föreläsare. 
 

§ 83 Ärenden gällande verksamhetsklubb 
 Inga inkomna ärenden. 
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§ 84 Ärenden gällande avtalsanslutna verksamhetsklubbar 

a) Lista över klubbar och rapporter från kontaktperson: 
 

Svenska Kroppsvallarklubben  Lena Larsson 
 
§ 85 Ärenden gällande avtalsanslutna rasklubbar 

a) Förelåg lista över avtalsanslutna rasklubbar. 
 
 
 

Ledamöterna rapporterar från kontakter med respektive avtalsansluten 
rasklubb. 
 

 

Klubb Rasansvar Kontaktperson 

Jack Russell Klubben, JRK  Nej Anneli Hultman 

Ras- och avelsföreningen för Cane 
Corso, RACC  

Ja Annelie Finnebäck 

Rasklubben för Portugisisk Vattenhund, 
RPVH 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska ADB Klubben Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Barbetklubben, SBBK Nej Henrik Pettersson 

Svenska Biewerterrierklubben, SBWTK Nej Jonas Öhrn 

Svenska Blodhundsklubben, SvBK Ja Anneli Hultman 

Svenska Kooikerhondjeklubben, Skooi Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Kromfohrländerklubben, SKLK Ja Lena Larsson 

Svenska Lagotto Romagnolo Klubben, 
SLRK 

Ja Henrik Pettersson 

Svenska Lancashire Heeler Klubben, 
SLHK 

Ja Jonas Öhrn 

Svenska Landseerklubben, SvLK Ja Torbjörn Håkansson 

Svenska Miniature American 
Shepherdklubben, SMASK 

Nej Torbjörn Håkansson 

Svenska Perro de Agua Español Klubben, 
SPDAEK 

Ja Annelie Finnebäck 

Svenska Porcelaineklubben, SPoK Ja Jonas Öhrn 

Svenska Shar Pei Klubben, SvSpK Ja Lena Larsson  
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b) Förelåg ärende gällande avtalsansluten klubb. 
 
Kommittén har tidigare beslutat att nästa steg i processen är att kalla till ett 
gemensamt möte, med övriga avtalsanslutna klubbar som har vattenhunds-
raser, i maj.  
 
Då mötet av tidsbrist inte har kunnat hållas i maj uppdrar kommittén åt 
sekreteraren att kalla inblandade klubbar samt ordföranden, Henrik Pettersson, 
Torbjörn Håkansson och Annelie Finnebäck till ett möte i augusti.  
 

c) Fråga har inkommit om deklaration för rasklubb. 
 
Kommittén uppdrar åt Annelie Finnebäck och Agneta Lönn att ta fram en text 
om hur klubbar kan ansöka till Skatteverket om att bli befriade från att lämna 
särskild uppgift. Texten ska sedan läggas till i Föreningspaketet.  
 

§ 86 Ärenden gällande raser utan klubbtillhörighet 
a) Förelåg lista på raser utan klubbtillhörighet. 

 
Kommittén går igenom listan och lägger den därefter till handlingarna. 
 

§ 87 Ärenden gällande verksamheter utan klubbtillhörighet 
 Inga ärenden förelåg. 
  
§ 88 Projekt 

d) Pågående projekt  
Att fortlöpande sprida kunskap om kommitténs arbete. 
Ett nyhetsbrev har tagits fram och överlämnats till marknadsavdelningen för 
design och hjälp med utskick.  
 
Remissbehandla och färdigställa avtal för avelsansvar. (KF § 42) 
Se § 79 a. 

 
I samarbete med medlemsorganisationerna ta fram en ”ungdomsledar-
certifiering” för funktionärer inom SKK. 
Meta Lönnberg rapporterar att utbildningen behöver revideras och beräknas bli 
färdig för att kunna lanseras till hösten. 
 

e) Nya projekt  
Inga nya projekt tillkom vid dagens sammanträde. 

 
§ 89 Protokollsutdrag från Centralstyrelsen och kommittéer 
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a) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande åtgärdsplaner för att 

vända den ekonomiska utvecklingen. 
 
Kommittén noterar informationen, konstaterar att kommittén har justerat 
budgeten utifrån denna information och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

b) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande förslag till ny modell för 
subventionering av deltagaravgifter vid centrala utbildningar och konferenser. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

c) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande beslut angående 
kommitténs förslag om att överflytta uppdrag från Föreningskommittén till 
annan kommitté. 

 
Kommittén noterar informationen, tar bort det överflyttade uppdraget från 
projektlistan och lägger därefter skrivelsen till handlingarna. 
 

d) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande överklagan från 
Svenska Stövarklubben angående beslut SKK/FK 1–2024 § 14 a. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

e) Förelåg protokollsutdrag från Centralstyrelsen gällande beslut om erkännande 
av en ny hundras, markiesje. 
 
Kommittén beslutar att skicka en förfrågan till avelskommittén om lämplig 
specialklubb för rasen markiesje.  
 

f) Förelåg protokollsutdrag från Jakthundskommittén gällande dialog mellan 
specialklubb och klubb utanför SKKs organisation. 
 
Kommittén uppdrar åt Henrik Pettersson att ta kontakt med Jakthunds-
kommittén och aktuell specialklubb för att inhämta mer information i ärendet. 
Ärendet tas upp på nytt vid mötet i augusti. 
 

g) Förelåg protokollsutdrag från Jakthundskommittén gällande rasansvar för 
polski spaniel mysliwski. 
 
Förelåg förslag på lämplig specialklubb för rasen polski spaniel mysliwski. 
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Kommittén beslutar att skicka ärendet på nytt till Jakthundskommittén med ett 
förtydligande av ett antal frågeställningar som föreslagen specialklubb har ställt 
till kommittén i samband med förfrågan om att åta sig rasansvar. 
 

h) Förelåg protokollsutdrag från kommittén för strategiskt arbete gällande 
överflyttning av frågan om stadgar för verksamhetsklubb inom specialklubb. 
 
Kommittén uppdrar åt sekreteraren att förbereda ett beslutsunderlag som kan 
skickas till Centralstyrelsen. 

 
§ 90 Till kommittén för kännedom 

a) Förelåg synpunkter från medlem gällande kommitténs svar i SKK/FK 3–2024,     
§ 59. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

b) Förelåg information om specialklubb från tidigare ordförande. 
 
Kommittén noterar informationen och lägger därefter skrivelsen till 
handlingarna. 
 

§ 91 Datum för nästkommande sammanträde 
Kommittén sammanträder åter den 20–21 augusti 2024 kl. 12.00.  
Mötet kommer att hållas fysiskt på SKKs kansli.  

 
§ 92 Information från mötet - till vem, om vad och varför  

Kommittén finner att inga ärenden faller under denna punkt.  
 
§ 93 Sammanträdets avslutande 
 Kommitténs ordförande Anneli Hultman tackar samtliga ledamöter och avslutar 

sammanträdet. 
  
 
Vid protokollet  
 
__________________ 
Ida Lundqvist 
 
 
Justeras  
 
___________________ ___________________ 
Anneli Hultman  Lena Larsson 


